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1.效率高，功率因数高，宽经济运行范围。        

独特的定转子设计，拓宽了高效区域、有效降低损耗[温升低]，符合IE4能效标准,异步电机在 35％额定负载附近效率

迅速下降，25％额定负载时功率因数从额定负 载时的0.85左右迅速下降到0.5以下；GP永磁同步可以在25％--120%

功率范围内保持 高效率和高功率因数运行，25%额定负载时功率因数仍可达到0.9以上。      

 1.High efficiency, high power factor and wide economic operation range.。

Unique design for stator and rotor，broadening the efficient area、consumption can be effectively lowered

[Low Temperature Rise]，IE4 efficiency。Asynchronous motor efficiency drops rapidly near 35% rated load，

when rated load is 25% ,the power factor descends rapidly from 0.85 to 0.5；GP permanent magnet synch-

ronization can maintain high efficiency and high power

factor operation in 25%--120% power range，25% rated load,the power factor  can still reach over 0.9.

 

产品优点  Product benefit

2.  启动转矩大，启动电流小。

异步电机启动过程中，启动转矩小，启动电流却很大，对电网冲击较大，在频繁起停的场合还有绕组过热的风险,永磁

同步变频调速电机的主磁场恒定，定子电流几乎全部为有功电流，启动电流小、启动转矩大。 

2.  The starting torque is large and the starting current is small.。

In the start-up process of asynchronous motor, the starting torque is small, the starting current is very large,the impact

 on the grid is large,in frequent starting and stopping occasions there also have risk of winding overheating,The main 

magnetic field of permanent magnet synchronous variable frequency speed motor is constant, the stator current is 

almost all active current, the starting current is small and the starting torque is large.

3. 过温保护功能。   

内置过温保护传感器，当电机温度过高时，配合变频器实现自动保护。

3. Over temperature protection function

Built in over temperature protection sensor, when the motor temperature is too high, automatic protection

with inverter 。

4 .散热能力强。   

机壳材料选用优质铝材，采用先进的铝锭挤压拉伸和时效处理，散热能力和结构强度更好。

4 .Strong heat dissipation capability。   

The shell material is made of high quality aluminium and use advanced aluminum ingot extrusion and aging 

treatment,the heat dissipation ability and structure strength all better.

产品特点  Product characteristics

○ 低噪音

Noiseless

 绝缘等级F级；也可依客户需求特制○

Insulation class  F ；Customization available.

 可承受200%额定转矩过载（额定电压和功率下）○

Torque overload capacity 200% (Rated).

低速运行转矩平滑；无震动○

High performance at low speed ; No crawl or vibration.

 效率高：可达一级能效（IE4）○

Efficiency: up to level I Energy efficiency (IE4)

与传统异步电动机相比，永磁电动机的效率提高了10%以上。

Compared with traditional asynchronous motor, the efficiency of permanent magnet 

motor is improved by more than 10%.
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适用范围   Scope of application

    LQDM/LQDMF是一种多功能产品，可以输送从自来水到工业液体的各种不同介质，适用于不同温度、

流量和压力范围，LQDM适用于无腐蚀液体，LQDMF适用于轻度腐蚀性液体。

     供水：水厂过滤与输送，水厂分区送水、主管增压、高层建筑增压。

     工业增压：流程水系统、清洗系统、高压冲洗系统、消防系统。

     工业液体输送：冷却和空调系统、锅炉给水和冷凝系统、机床配套、酸和碱。

     水处理：超滤系统、反渗透系统、蒸馏系统、分离器、游泳池。

     灌溉：农田灌溉、喷灌、滴灌。

      LQDM/LQDMF is a multi-functional product that can transport a variety of media from tap 

water to industrial liquids, suitable for different temperatures, flow rates and pressure ranges, 

LQDM for non-corrosive liquids, and LQDMF for slightly corrosive liquids.

      Water supply: water plant filtration and transportation, water plant sub-district water supply, 

supercharging, high-rise building pressurization.

      Industrial pressurization: process water system, cleaning system, high pressure flushing system, 

fire protection system.

      Industrial liquid delivery: cooling and air conditioning systems, boiler feed and condensing 

systems, machine tool sets, acid and alkali.

      Water treatment: ultrafiltration system, reverse osmosis system, distillation system, separator, 

swimming pool.

      Irrigation: farmland irrigation, sprinkler irrigation, drip irrigation.
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技术数据 Technical date

性能表 (Performance table)

尺寸和重量 安装图 (Installation drawing)(Dimensions and weight)

小叶轮数Small impeller number

极数Stage number

额定流量Rated flow rate(m³/h)

高效低噪音不锈钢轻型立式多级离心泵（过流部件为不锈钢304或316L)

High efficiency and low noise stainless steel light vertical multistage 

centrifugal pump (overflow parts are stainless steel 304 or 316L)

LQDM(F) 32-8-2

型号意义 Model meaning
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